
Referat FAU møte 14.03.2022 

Til stede Charlotte Kirk, Freddy Huizinga, Lotte Amland, Johan Cairns, Nikolai Hervel, 

Marije Houtebos, Mandy Dahn, Karola Nagel, Kamilla Rolfsjord, 

Johan Cairns, Morten Rosmer, Marianne Bakkelund, Astrid Sund (SU), Kjersti-

(Bjørnebær), Maureen van den Bogaardt (referat) 

Fravær Eivind Tolo 

Neste møte mandag 30 mai. kl.18.30 

__________________________________________________________________________ 

1. Dagens agenda + evt

Spondinfo v/Kristin Efsekind utgår

2. Info fra skolen v/Charlotte Kirk

7. klasse er på leirtur. Vi planlegger sirkus-uke.

Budsjettmøte med skolens styre på slutten av måneden. Det har vært mer vanskelige 
vilkår. Skolen har fått mindre penger ifm revidert statsbudsjett. Vi måtte ‘slanke’, men 
dette skal ikke gå utover elevene, vi er i havn til tross for mindre midler. 

3. Info fra Barnehagen v/ Astrid Sund

Vi har full besetning. 17/18 barn. Noen familier på venteliste. Prognose for høst: 
småbarnsavdeling full. 7 barn til 1. klasse. Tanke: kan vi være behjelpelig ved å gi 
mulighet til å åpne opp Solbær-område tilgjengelig for barn av flyktningbarna i dagens 
situasjon? + innsamlingsaksjon mm?

4. Skolens styre

Skolestyret trenger et varemedlem FAU-representant. Charlotte presiserer at de 
ønsker seg ‘aktive’ styremedlemmer. En person som er å skolepolitisk engasjert. 
Verdifull med en som kan ‘skole’. Skolestyret er øverste organ med viktig internt 
kontrollsystem. Valg av styre-representanter er en gang pr to år på Valborgsmesse.

(Ikke dette året) Til nå har det vært interne personer, men det kan også velges 
personer fra utenfor som får evt. honorar.

5. Vårfest (noe nytt?)

Plantegruppe er i gang. Vårfestdagen blir også brukt til å oppgradere 
ungdomsarealet. Det er reservert penger fra skolen til prosjektet. Det ligger en 
søknad ved RHA til støtte i tillegg. Det skal bl.a. bygges steinmur. Skal det legges opp 

til et ansvarsområde per trinn? Litt baking og festiviteter fra alle trinn forventes. 
Kanskje noen elever kan bidrar ifm arbeidslivsfag? Opplegg og lister sendes snart.



6. Skoleturer – mer info hva skolen bidrar med

Steinerskolen får tilskudd av staten til turer. Turer er ikke lovpålagt siden de er 
ikke øremerket. Men Steinerskolen har valgt til å tilby årlige10. klassetur, leirtur, 
teatertur, museumturer og småturer. I fortiden har FAU bidratt med midler opp til 
1500kr per elev og klassene selv tjener inn penger til klassekassen. Siste årene 
har det ikke vært mange muligheter til inntjening for FAU og klassene pga Corona 
situasjonen. Skolen har derfor nå satt av en større pott i budsjettet (150.000kr). 
Klasseturer blir deretter og klassene kan tjene inn penger utover det. Klassene 
kan bruke nærmiljøet mm. Det er avhengig og forskjellig hva klassene vil og får til. 

FAU ønsker: tidlig formidling til foreldrene av klassene om hvordan klassen skal 
bygge opp sin pott til å tjene inn penger til turer m.m. 

7. Transport til og fra aktiviteten i regi i av skolen

FAU lurer på ‘hva er skolens policy’ angående kjøring ‘til og fra’ når det gjelder

aktiviteter/turer, som for eks. i det siste Alpindag og Karneval. De sluttet tidligere

og det var ikke buss tilgjengelig. For foreldrene kom dette i siste liten og de måtte

finne en løsning til å hente..

Charlotte opplyser at skole kan ikke kreve at foreldrene kjører, men har noen

ganger behov for det, når de ikke har nok lærer-sjåfører. Grunnen at skolen velger

å løse det med egne midler er for at å leie buss er dyrt. Så om det kan løses

‘internt’ så er det valgt framfor å leie inn transport.

FAU ønsker: at lærerne/skole formidler tidlig nok til foreldrene hvis det er behov

for foreldre-sjåfører. (ikke overraskelser i siste liten) Charlotte tar det med.

8. Kvalitetssikring av undervisningen

Charlotte: Kvalitetssikring skjer gjennom kartleggingsprøver som følger

årsplanen/observasjon/trinnmøter/klassemøter.

FAU opplyser at det har ikke vært godt nok sikret ift blyant-grep i 7. klasse, bl.a.

pga lærerbytte gjennom skoleårene. Charlotte var klar over at ikke alle elevene

hadde lært blyantgrepet, og at lærerne hadde resignert grunnet motvilje fra barna

om å lære dette.

FAU ønsker: at avvik blir registrert og at det blir fulgt opp mer nøye av skole.

Charlotte er enig og tar det videre.

9. Renholdsrutiner

FAU fikk inn en del klager/spm. ang. renholdsrutiner på skole. Spesielt toalettene 

er ikke alltid ren. Charlotte opplyser at doene blir vasket hver dag unntatt 

torsdager. Før var det elever som tok torsdag som en betalende jobb. Kanskje vi 

burde innføre dette igjen. Skolen ta opp runder ved å snakke med alle klassen ift 

hygiene-rutiner/elevene til å si ifra ang. hygiene. 

10. 17. mai

Ansvarstrinn 2.3.4. klasse: siden de eldre har blitt flyttet må det finnes et annet

sted til å samle oss og synge. Steder: Hovtun eller Huringen IF? Vi har også fått

forespørsel fra skolekorpset om de kan være med på vår 17. mai toget.

FAU finner ut pris til korpset + om det finnes mulighet til å ha arrangementet på

Hovtun. Evt. med telt utenfor, om det blir dårlig vær denne dagen.

(Morten/Freddy)



11. Sirkus

Ansvarstrinn 8. 9.10. klasse: ungdomstrinnet. Temavalg av 10. klasse: Momo, 
eller kampen om tiden.

12. Evt.

Steiner Landsmøte i Oslo 25. 26. mars. (Kamilla drar ditt, trenger et FAU-
medlem til)




